

DGW Introduction

PT Delta Giri Wacana Tbk (DGW) was established in 2001. With over 20 years' experience in AgroChemical industry, DGW continues to innovate by producing high-quality products to combat plant pests and disease. At first we only formulated SL formulation and now has progressed to SL, EC, SP, WP, SC, WG.

OUR SERVICES

Agrochemical

Formulate various pesticide products such as herbicides, fungicides, insecticides, molluscicides, plant nutrients, and PGRs.

Pesticide Active Ingredients Production & Trading

Produce and Sell Active Ingredients (AI) for Carbamate Products. Our factory is equipped with a world-class, sustainable, and modern production facilities. Our Active Ingredients are Methomyl, Oxamyl, Carbaryl, BPMC, Carbofuran, Carbosulfan.

Carbamate Plant Production Capacity

| | |
|-------------|-----------|
| Methomyl | : 3000 MT |
| Oxamyl | : 1000 MT |
| Carbofuran | : 1000 MT |
| Carbosulfan | : 500 MT |
| BPMC | : 500 MT |

Formulation Plant Capacity

| | |
|----------------|-------------|
| SP Formulation | : 1.800 MT |
| WP Formulation | : 1.800 MT |
| SC Formulation | : 600 MT |
| WG Formulation | : 500 MT |
| SL Formulation | : 15.000 KL |
| EC Formulation | : 3.600 KL |

Liquid, Powder Repacking & Formulation

DGW Group also provides formulation & repacking services for herbicide, fungicide, and insecticide in both powder and liquid based from small to bulk packing.

DGW 简介

PT Delta Giri Wacana Tbk (DGW) 成立于 2001 年，是一家从事农用化学品业务的公司。凭借在农化行业 20 多年的经验，DGW 不断创新，生产高质量的产品来防治植物病虫害。起初，我们只制定 SL 方案，现在已发展到 SL、EC、SP、WP、SC、WG。

我们的服务

农用化学品

销售各种农药产品，如除草剂、杀菌剂、杀虫剂、杀螺剂、植物营养剂和植物生长调节剂。

农药活性成分生产与贸易

生产和销售氨基甲酸酯类产品的活性成分 (AI)，拥有世界一流、可持续发展的现代化生产设施。可生产的产品有灭多威，杀线威，甲萘威，BPMC，克百威和丁硫克百威。

氨基甲酸酯类产能

| | |
|-------|----------|
| 灭多威 | : 3000 吨 |
| 杀线威 | : 1000 吨 |
| 克百威 | : 1000 吨 |
| 丁硫克百威 | : 500 吨 |
| BPMC | : 500 吨 |

产能

| | |
|----|-------------|
| SP | : 1800 吨 |
| WP | : 1.800 吨 |
| SC | : 600 吨 |
| WG | : 500 吨 |
| SL | : 15.000 千升 |
| EC | : 3600 |

液体和粉末农药制剂和分装

DGW 集团还提供除草剂、杀菌剂和杀虫剂的制剂加工和分装服务，包括基于小包装到散装的粉末和液体包装。

OUR PRODUCTION FACILITIES

DGW has two production facilities at Cikande which located approximately 40 miles from Jakarta, the capital city of Indonesia. The 2 facilities has a combined land area of 6-Hectare and sits within a Modern Industrial Estate suitable for our company operations. First facility is dedicated to produce and store Herbicide products, and the second newer is dedicated to produce Insecticide, Fungicide, and will also serve as a house for Active Ingredients Carbamate Production.

The carbamation production plant is currently the largest of its kind in Indonesia, both in terms of area and output capacity. The Factory is designed and built to suit our needs ensuring our operations to run as efficient as possible. It is equipped with the latest technology and machinery which has production capacity of up-to 6,000 metric tons per year. This facility is positioned to meet upstream to downstream need of the global and domestic pesticide players.

CONTACT US:

Tjioe Yoewono Sugiarto
+62878-7675-5668

Boby Pramudita
+62877-8680-8128

Rorensia
+62877-1591-6168

我们的生产设施

DGW 拥有两个生产基地在 Cikande，均位于现代化工业园区内，距离印尼首都雅加达约 40 英里，总占地面积 6 公顷。第一座工厂专门生产和储存除草剂产品；第二座新工厂按照现代化理念全新建造，专门生产杀虫剂和杀菌剂，还将作为氨基甲酸酯活性成分的生产工厂。

氨基甲酸酯生产厂是目前印尼同类产品面积和产能最大的工厂，年产量高达 6,000 吨。工厂的设计和建造按照现代化理念，配备了最新的技术和现代化的智能设备，确保高效、安全、持续的运营，旨在满足全球和国内农药企业从上游到下游的全方位的需求。

联系我们

Tjioe Yoewono Sugiarto
+62878-7675-5668

Boby Pramudita
+62877-8680-8128

Rorensia
+62877-1591-6168